
Dagsorden for ordinært møde i Lokalrådet 
18. februar kl. 19.00 i kælderen i Borgerhuset  

Dagsorden 
1. Velkomst og godkendelse af dagsorden, valg af ordstyrer. 
2. Ingen referat fra sidste møde, vi drøftede mødet ang. Højvang og der er lavet høringssvar til dette. Det 

har I alle i bestyrelsen modtaget. 
3. Kort opfølgning fra støjgruppen: Mona. 
4. Opfølgning på sager fra sidste møde. Hækkebøllevej er lukket for indkørsel fra Bogensevej. 

Vi skal have fokus på at der mens Gelstedvej er lukket, ikke må være gennemkørsel på Hækkebøllevej 
fra Søndergårdevej og Ny Hækkebøllevej, kun ærinde / beboerkørsel og naturligvis skolebussen. 
Poul/Helle? Der er god tid, vi snakker september. 
På samme måde ønsker Pernille Illum og andre at det samme gælder fra Bogensevej ad Skolevej i den 
periode hvor Bogensevej er lukket. Det haster mere, det prøver jeg om jeg kan tage sammen med 
Pernille. VD har vist syltet sagen. 

5. Status på byfornyelsesprojektet. Aflastningsområde / Kommuneplantillæg er godkendt i byrådet og p.t. 
venter vi på det kommer i høring i 8 uger. Høring løber til 4/4. 
Så håber vi at Rema er klar til at lave lokalplan. Hvis I hører om museumsundersøgelser og lign. på 
Skoletrekanten, så er det foreløbigt en lukket sag. Det er for at foretage undersøgelser i håb om et 
endeligt salg.         

6. Opdatering om trafik- vi gør alt hvad vi kan for at gøre opmærksom på udfordringer i forhold til 
vejlukninger i forbindelse med banebyggeri. Har kontakt til ansvarlig hos Entreprenør Gustav 
Christensen. Har haft henvendelse til VD. Per Bundgaard Øster i forhold til skiltning mod Nordfyn. 

7. Indkomne forslag: Hvordan stien til Rørup forlænges mellem motorvejen og Skolestien. Jens har budt 
ind og jeg ved at Poul har idé til evt. anvendelse af areal ved Lærkeskolen. 

8. Forslag om stier, trampe/grussti langs Gelstedvej i venstre side set fra lyskryds hen til Industrivej of hele 
vejen op langs Industrivej og op til OK grunden og tværs over til GO ON. Det kunne også være det var 
bedre at få lavet stien langs med banen op til Norlys. 

9. Ansøgning til kommunen om at få venstresvingsbane på Gl. Hovedvej på budget. 
 

10. Planlægning af kommende generalforsamling, den 25.3 kl. 19.00. Jeg forventer at alle fortsætter som 
hidtil? På valg er Helle og Ole. Kenneth som suppleant. 
Jeg tænker vi må byde på en kop kaffe og et stykke kage. Jeg bager gerne. 
Jeg foreslår at vi holder generalforsamling i den store stue ovenpå og beder Mona om et oplæg i forhold 
til støjgruppen og lader hende invitere relevante politikere til at komme og fortælle os hvordan de har 
tænkt sig at hjælpe os med at få et støjværn. Det må koste en annonce i Folkebladet.  
 

11. Henvendelse til Erholm om et møde ang. genrejsning af evt. skov el. andet i forbindelse med at 
grusgraven nu snart er tom. Jeg foreslår at Inga tager initiativ til dette. 

12. Orientering om en rigtig god dag på Gl. Avernæs. Anette, vil du fortælle hvordan din oplevelse var. 
 

13. Næste møde efter generalforsamling. April? dato 
14. Evt. 

 


